

Pisa, Italy, June 2024

My name is Alessio Pasquini.

I am a Sphynx show cat breeder for over 15 years. I have been elected Sphynx Committee Chair of The International Cat Association. (TICA) As current breed chair, I am speaking on behalf of TICA and my fellow Sphynx breeders.

Mein Name ist Alessio Pasquini.

Ich bin seit über 15 Jahren ein Sphynx-Ausstellungskatzenzüchter. Ich wurde zum Vorsitzenden des Sphynx-Komitees der International Cat Association gewählt. (TICA) Als aktueller Zuchtleiter spreche ich im Namen von TICA und meinen Sphynx-Züchterkollegen.

TICA is the world's largest pedigreed cat registry and they accept the Sphynx as breed. Each breed in TICA is required to meet certain health standards. All other associations in the world accept the Sphynx as a breed as well, including but not limited to CFA, FIFE, WCF, CCA.

TICA ist das weltweit größte Register für Rassekatzen und akzeptiert die Sphynx als Rasse. Jede Rasse in TICA muss bestimmte Gesundheitsstandards erfüllen. Alle anderen Verbände auf der Welt akzeptieren den Sphynx ebenfalls als Rasse, einschließlich, aber nicht beschränkt auf CFA, FIFE, WCF und CCA.

There is no scientific basis or study to prove that breeding Sphynx is "torture breeding" and I will provide the evidence in videos they have no detriment to living.

Sphynx cats born hairless due to a spontaneous natural genetic mutation. Many animal not only survive but thrive without whiskers.

While whiskers may help with balance, the actual balance of cats comes from within the vestibular system within the ear. Sphynx, even if it lack of whiskers, maintain a formidable balance, move skillfully even in dark spaces, detect air movements and take measurements for jumps and complex movements, because nature is wonderful.

Es gibt keine wissenschaftliche Grundlage oder Studie, die beweist, dass die Zucht von Sphynx „Folterzucht“ ist, und ich werde den Beweis in Videos liefern, dass sie keinen Schaden für das Leben haben.

Sphynx-Katzen wurden aufgrund einer spontanen natürlichen genetischen Mutation haarlos geboren. Viele Tiere überleben nicht nur, sondern gedeihen auch ohne Schnurrhaare.

Sphynx are born in suitable environments, and entrusted to people who will take care of them throughout their lives, all of us breeders provide breeding contracts very scrupulous transfer.

Sphynx werden in geeigneten Umgebungen geboren und Menschen anvertraut, die sich ihr ganzes Leben lang um sie kümmern. Wir Züchter stellen alle Zuchtverträge sehr gewissenhaft zur Verfügung.

This breed, being a spontaneous mutation (not created by man), has naturally developed all the peculiarities to survive without suffering any type of suffering.

Diese Rasse ist eine spontane Mutation (nicht vom Menschen geschaffen) und hat auf natürliche Weise alle Besonderheiten entwickelt, um ohne jegliches Leid zu überleben.

Let us remember that we human beings are naked animals without fur, as well as hippopotamus,

elephant, rhinoceros, snakes, pigs, frogs, just to name a few, and no law prohibits the reproduction or protection of these species based on their coat type.

Denken wir daran, dass wir Menschen nackte Tiere ohne Fell sind, ebenso wie Flusspferde, Elefanten, Nashörner, Schlangen, Schweine, Frösche, um nur einige zu nennen, und dass kein Gesetz die Fortpflanzung oder den Schutz dieser Arten aufgrund ihres Felltyps verbietet .

There is no evidence that the Sphynx suffer as a breed because of hairlessness or lack of whiskers. People who are not educated about them may make incorrect assumptions about them. As such, we have prepared a program to demonstrate that Sphynx live happy, active, fulfilling lives without any handicap.

Es gibt keine Hinweise darauf, dass die Rasse Sphynx unter Haarlosigkeit oder fehlenden Schnurrhaaren leidet. Menschen, die nicht über sie informiert sind, können falsche Annahmen über sie treffen. Aus diesem Grund haben wir ein Programm vorbereitet, um zu zeigen, dass Sphynx ein glückliches, aktives und erfülltes Leben ohne Behinderung führen kann.

From the TICA website- please see slides 41-42:

Von der TICA-Website – siehe Folien 41–42:

https://www.tica.org/Sphynx_Breed_Presentation_2021_v4.pdf

Video of active Sphynx

Video der aktiven Sphynx

https://www.tiktok.com/@mamiessphynx1/video/7070326621340831022?_r=1&_t=8kBvYd9pcEN

Video of Sphynx balanced on a door

Video von Sphynx balanciert auf einer Tür

https://www.tiktok.com/@mamiessphynx1/video/7041347222495350063?_r=1&_t=8kBvbbGin6o

Sphynx kitten “SoHo” winning overall best time in an official cat agility course at AKC / TICA Meet the Breeds event.

Das Sphynx-Kätzchen „SoHo“ gewinnt die Gesamtbestzeit in einem offiziellen Katzen-Agility-Kurs beim AKC/TICA Meet the Breeds-Event.

<https://www.facebook.com/100004152004513/posts/979428838872174/?mibextid=WC7FNe>

<https://www.facebook.com/100000558555693/posts/1949525895076010/?mibextid=WC7FNe>

<https://www.facebook.com/100067063394793/posts/690314029880704/?mibextid=WC7FNe>

Sphynx showing they can comfortably navigate vertical spaces with no issues.

Sphynx zeigt, dass sie problemlos und problemlos durch vertikale Räume navigieren können.

<https://www.instagram.com/reel/Cxb7KxfuhJa/?igsh=MWRlaXVjNWxraWlkbQ%3D%3D>

A Sphynx kitten balancing over time!

Ein Sphynx-Kätzchen, das im Laufe der Zeit balanciert!

<https://www.instagram.com/reel/CkMBsULDJyu/?igsh=ZGNoMjVjOXRmZDBj>

Sphynx living a full life! You can see she is happy at home, happy at the cat shows!

Sphynx lebt ein erfülltes Leben! Sie können sehen, dass sie zu Hause und auf den Katzenausstellungen glücklich ist!

<https://www.instagram.com/reel/CbO-45vDAIb/?igsh=NzV6ZjdvcGwzdDQw>

Alessio Pasquini

TICA SPHYNX BREED COMMITTEE

Via Cecinese 111,

Casale Marittimo

Pisa, Italia